



香港中文大學
The Chinese University of Hong Kong



「高錕獎學基金」捐貲表格
“Charles K. Kao Scholarship Endowment Fund”
Donation Form

香港中文大學為表揚高錕教授對科學及工程的劃時代貢獻，特成立「高錕獎學基金」，獎勵表現優異及具創新意念的本科生，並優先授予修讀物理及工程學的同學，資助他們赴笈海外交流及參與研究計劃。

The Chinese University of Hong Kong has established the Charles K. Kao Scholarship Endowment Fund as a tribute to Professor Kao's groundbreaking achievements in science and engineering. Awards will be given to outstanding and innovative undergraduates for overseas exchange and research internships, with preference to students majoring in Physics and Engineering.

捐贈者資料 DONOR PARTICULARS

捐贈者姓名 Name of Donor:

- 以個人名義捐贈 (博士 / 先生 / 女士 / 太太) (中文) _____
In name of Individual (Dr / Mr / Ms / Mrs) (English) _____
- 以機構名義捐贈 機構名稱 (中文) _____
In name of Organization Organization Name (English) _____

本人欲以「無名氏」身份捐贈。 I wish to remain "Anonymous" in the acknowledgement.

聯絡人 Contact Person: (博士 / 先生 / 女士 / 太太) (中文) _____
(Dr / Mr / Ms / Mrs) (English) _____

通訊地址 Mailing Address: _____

聯絡電話 Contact No.: _____ 傳真 Fax No.: _____ 電郵 Email: _____

中大校友適用
畢業年份 Year of Graduation: _____ 書院 / 研究院 College / Graduate School: _____ 主修 Major: _____

捐款金額 DONATION AMOUNT

HK\$800 其他 Others: _____

捐貲方法 DONATION METHOD

劃線支票 Crossed cheque (支票號碼 Cheque No. : _____)
(支票抬頭請填寫「香港中文大學」。Cheque made payable to "The Chinese University of Hong Kong".)

收據抬頭 NAME ON RECEIPT 同上 Same as above 其他 Others: _____

Donation of HK\$100 or above is tax deductible with an official receipt to Hong Kong SAR Government.
捐貲港幣 100 元或以上可憑正式收據向香港特別行政區政府申請扣減稅項。

簽名 Signature: _____ 日期 Date: _____

填妥後請寄回 香港新界沙田香港中文大學行政樓LG2室拓展及籌募處。
Please return the completed form to the Office of Institutional Advancement, Room LG2, LG/F., University Administration Building, The Chinese University of Hong Kong, Shatin, New Territories, Hong Kong SAR.

查詢 Enquiries : 拓展及籌募處 Office of Institutional Advancement

電話 Phone : (852) 3943 8648

傳真 Fax : (852) 3942 0976

電郵 Email : oia@cuhk.edu.hk